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The Green Protect Yellow Insect Traps is used to catch flying insects such as aphids, leaf-miner flies, thrips and 
white flies within greenhouses, sunrooms, conservatories and winter gardens without the use of insecticides. 

1 trap is used per 2,5m² - meaning in a greenhouse which is 8m² you need 3-4 traps. 

Directions of use:
1.	 Remove the protective paper from both sides of the trap
2.	 Put one of the included wire hangers through the hole in the trap and hang it in a place where insects will have 

easy access from both sides
3.	 The Yellow Insect Trap is active for two months, however, if the glueboard becomes full before this time, replace 

the trap

Note: Green Protect Yellow Insect Traps contain adhesives, in case of accidental contact with glue, remove with white 
spirit and ensure you test this on the surface/skin/clothing before.

Contains: 5 traps. Active: 2 months.
For more advice, please contact us.

Żółta Pułapka Na Owady Green Protect są wykorzystywane do łapania owadów latających, takich jak mszyce, 
muszki owocówki, wciornastki i białe muchy. W szklarniach, ogrodach słonecznych, ogrodach zimowych i ogrodach 
zimowych bez użycia środków owadobójczych.

1 pułapka wystarczy na 2,5m² - co oznacza, że ​​w szklarni o powierzchni 8m² potrzebujesz 3-4 pułapek.

Sposób użycia:
1.	 Usuń papier ochronny z obu stron pułapki
2.	 Umieść jeden z dołączonych wieszaków na drut przez otwór w pułapce i zawieś go w miejscu, w którym owady 

będą miały łatwy dostęp z obu stron
3.	 Pułapka owadów jest aktywna przez kilka miesięcy jednak, jeśli klej wypełni się przed upływem tego czasu, 

wymień pułapkę

Uwaga: Żółta Pułapka Na Owady Green Protect zawiera klej. W razie przypadkowego kontaktu z klejem, usuń za 
pomocą rozpuszczalnika i upewnij się, że przetestowałeś to wcześniej na innej powierzchni / skórze / ubraniu.

Zawiera: 5 pułapek. Aktywny: 2 miesięcy.
Aby uzyskać więcej porad, skontaktuj się z nami.Aby uzyskać więcej porad, skontaktuj się z nami.

Die Gelben Insektenfallen von Green Protect werden verwendet, um fliegende Insekten wie Blattläuse, 
Minierfliegen, Thripse und Mottenschildläuse in Gewächshäusern und Wintergärten ohne den Einsatz von Insektiziden 
zu fangen. 

Pro 2,5 m² wird 1 Falle eingesetzt, d. h. in einem Gewächshaus von 8 m² benötigen Sie 3-4 Fallen. 

Gebrauchsanweisung:
1.            Entfernen Sie das Schutzpapier von beiden Seiten der Falle
2.            Stecken Sie einen der beiliegenden Drahtbinder durch das Loch in der Falle und hängen Sie die Falle an einer        	
                Stelle auf, wo Insekten von beiden Seiten leicht Zugang haben
3.            Die Insektenfalle bleibt über mehrere Monate aktiv. Wenn die Klebefläche bereits vor Ablauf dieser Zeit mit   		
                Insekten zugesetzt ist, ersetzen Sie die Falle

Hinweis: Die Gelbe Insektenfalle von Green Protect enthält Klebstoffe. Bei versehentlichem Kontakt den Leim mit 
Spiritus entfernen. Zuvor auf der Oberfläche / Haut / Kleidung testen. 

Enthält: 5 Fallen.  Aktiv: 2 Monate. 
Bitte kontaktieren Sie uns für weitere Beratung.
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